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Geachte mevrouw Helder, 

 

Hartelijk dank voor het voorleggen van de subsidieregeling Ontregelprojecten zorgaanbieders. Het KNGF stelt 

het op prijs dat VWS zorgaanbieders subsidie wil geven voor het terugdringen van administratieve lasten.  

 

Wij willen aantekenen dat er in de fysiotherapie al geruime tijd afspraken zijn over de reductie van 

administratieve lasten in het contracteerproces tussen aanbieders en verzekeraars, in het kader van het 

programma Ontregel de zorg. Onze beroepsgroep heeft deze afspraken grotendeels opgepakt. Bij 

zorgverzekeraars zien wij nog ruimte om de gemaakte afspraken door te voeren in (uniforme en 

gestandaardiseerde) inkoopvoorwaarden. Daar is en wordt onvoldoende gevolg aan gegeven.  

 

In het kader van deze regeling willen wij graag twee concrete punten aan u meegeven.  

1. Het doel van de regeling is in onze optiek te eng geformuleerd. Het terugdringen van de 

administratieve lasten zou zich niet alleen op de contracteerlasten moeten richten. Het doel zou zich 

ook moeten richten op het dempen van de effecten van administratieve lasten die voortkomen uit wet- 

en regelgeving. Hoewel wij er vanuit gaan dat we goed uit het overleg komen ten aanzien van de 

WTZa, vragen wij wel aandacht voor de effecten van dergelijke regelgeving.  

2. De regeling is nu gericht is op middelgrote aanbieders. De voorgenomen activiteiten moeten een 

duurzame impact hebben op minimaal tien zorgprofessionals. Dit sluit het grootste deel van de 

fysiotherapiepraktijken uit, aangezien deze minder dan tien zorgprofessionals in dienst hebben. Niet 

zelden gaat het in de fysiotherapie om solopraktijken. Een oplossing kan zijn om die ondergrens van 

tien professionals los te laten. Een andere oplossing kan zijn dat ook regionale 

samenwerkingsverbanden van fysiotherapiepraktijken (regionale coöperaties/verenigingen, etc.) een 

aanvraag kunnen indienen in het kader van deze regeling. Zij kunnen dan een project namens een 

groot aantal (ook kleine) praktijken opzetten, met behulp van een gezamenlijke projectleider. Dat sluit 

ook aan bij de ambitie van dit kabinet om de zorg regionaal te organiseren in 

samenwerkingsverbanden.  

 

Wij hopen dat beide punten meegenomen kunnen worden in de definitieve regeling. Vanzelfsprekend zijn wij 

altijd tot een persoonlijke toelichting bereid. 

 

Met vriendelijke groet,  

 

 

 

Guido van Woerkom  

Voorzitter KNGF 

 


